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Zápis ze shromáždění SVJ 

Společenství vlastníků domů Rakovského 3160-65 

 
Datum konání:  7. prosince 2017 

Čas zahájení:  18.00 

Místo konání:  ŽS Angelovova, Praha 4 – Modřany 

 

Shromáždění předsedal: 

   Ing. Jan Zavřel, Ph.D., předseda výboru SVJ 

Přítomní členové výboru: 

   Ing. Tomáš Kornienko, místopředseda výboru SVJ 

   Robert Maděra, člen výboru SVJ 

Pověřený zástupce SBD Pokrok: 

   Dagmar Willingerová, technička - OBS I 

Hosté: 

   Ing. Tereza Rysová, DEKPROJEKT, s.r.o. 

   Ing. František Voříšek, AWAL BD, s.r.o. 

    

Program jednání: 

 

1. zahájení shromáždění 

2. volba skrutátorů a ověřovatelů zápisu 

3. informace o činnosti za poslední období 

4. informace kontrolora společenství 

5. projekt Revitalizace (zadaný výborem firmě DEK), diskuze s projektantkou 

6. alternativa revitalizace bytového domu (na žádost p. Hazdry a p. Votýpky) 

7. zpráva o hospodaření společenství a stavu finančních prostředků za rok 2016 

8. odsouhlasení výše záloh na rok 2018 

9. ohrazení kontejnerového stání 

10. internetové připojení – firma PODA, umístění přípojky v objektu 

11. odsouhlasení plánu oprav na rok 2018 

12. volná diskuze, různé 

 

1) Zahájení shromáždění 

Shromáždění zahájil po spočtení účasti v 18.20 předseda výboru. V době zahájení bylo přítomno 51 % 

všech vlastníků. Shromáždění JE usnášeníschopné. 

2) Volba skrutátorů a ověřovatelů zápisu 

Na funkci skrutátorů byli navrženi Tomáš Kornienko a Jan Zavřel, jako ověřovatelka zápisu pak mgr. 

Lenka Richterová. 

 

Hlasování č. 1 

Při hlasování přítomno 51,0 % vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění souhlasí s tím, aby Jan Zavřel vykonával funkci skrutátora. 

Průběh hlasování: PRO: 100 % přítomných PROTI: 0 %  ZDRŽEL: 0 % 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. 
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Hlasování č. 2 

Při hlasování přítomno 51,0 % vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění souhlasí s tím, aby Tomáš Kornienko vykonával funkci skrutátora. 

Průběh hlasování: PRO: 100 % přítomných PROTI: 0 %  ZDRŽEL: 0 % 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

 

Hlasování č. 3 

Při hlasování přítomno 51 % vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění souhlasí s tím, aby paní mgr. Richterová vykonávala funkci ověřovatele 

zápisu. 

Průběh hlasování: PRO: 100 % přítomných PROTI: 0 %  ZDRŽEL: 0 % 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

3) Informace o činnosti za poslední období 

Předseda přednesl zprávu ohledně dění v posledním roce. Zpráva je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

Pan Koníček navrhl zapracování bodů (práva, povinnosti a vymezení oblasti) pro kontrolní orgán do 

stanov společenství. 

Paní mgr. Richterová vznesla připomínku k formě projednávání bodů, jejíž znění je přílohou č. 2. 

Připomínky k činnosti výboru, které přednesl ing. Gregoriades, jsou přílohou č. 3. 

4) Informace kontrolora společenství 

Kontrolor přednesl zprávu o své činnosti a vznesl kritiku k práci výboru. Zpráva je přílohou č. 4 

tohoto zápisu. 

5) Projekt Revitalizace (zadaný výborem firmě DEK), diskuze s 
projektantkou 

Proběhla diskuze s projektantkou ing. Rysovou, která zodpověděla předem zaslané dotazy výborem 

SVJ. Dotazy jsou přílohou tohoto zápisu. Host, ing. Voříšek, kterého pozval ing. Gregoriades, 

komentoval odpovědi ing. Rysové. 

Ing. Gregoriades navrhl, aby práci stavebního dozoru prováděla nezávislá osoba, například jím 

pozvaný nezávislý host shromáždění nebo jiný nezávislý stavební dozor, na jehož osobu by se udělalo 

malé výběrové řízení. Výbor souhlasí s výběrem nezávislé osoby na funkci stavebního dozoru. 

6) Zpráva o hospodaření společenství a stavu finančních prostředků za 
rok 2016 

Ing. Kornienko přednesl zprávu o hospodaření za rok 2016. Podklady, které byly prezentovány, 

byly přílohou pozvánky na shromáždění. 

Z důvodu již pozdních hodin bylo pořadí dalších bodů voleno na doporučení pléna 
oproti předloženému programu tak, aby body, u kterých se bude hlasovat, byly na 
pořadu jednání přednostně. 

7) Odsouhlasení výše záloh na rok 2018 

Podklad pro stanovení záloh na služby pro rok 2018 byl přílohou pozvánky na shromáždění. 

 

Hlasování č. 4 (20.39) 

Při hlasování přítomno 55,6 % vlastníků. 

Usnesení: Shromáždění souhlasí s předloženou výší záloh na rok 2018. 

Průběh hlasování: PRO: 96,9 % přítomných PROTI: 2,7 % ZDRŽEL: 0,4 % 
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Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

8) Odsouhlasení plánu oprav na rok 2018 

Ing. Kornienko komentoval plán oprav na rok 2018, který byl součástí pozvánky. V pozvánce byl 

chybně uveden rok 2017. 

 

Hlasování č. 5 (20.45) 

Při hlasování přítomno 55,6 % vlastníků. 
Usnesení: Shromáždění souhlasí s předloženou výší záloh na rok 2018. 

Průběh hlasování: PRO:  95,5 % přítomných PROTI: 4,5 %  ZDRŽEL: 0 % 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. 

 

Ve 20.50 přestalo být, pro pokročilý čas a hromadné odcházení účastníků, shromáždění 

usnášeníschopné. 

9) Alternativa revitalizace bytového domu (na žádost p. Hazdry a 
p. Votýpky) 

Ing. Hazdra přednesl svoji vizi revitalizace. Tento bod byl zařazen na žádost ing. Hazdry a p. Votýpky. 

Důvody a vize jejich formy revitalizace byly před shromážděním umístěny na nástěnkách v objektu. 

V žádosti bylo požadováno hlasování s textem usnesení níže. 

Návrh usnesení (navrženo p. Hazdrou a p. Votýpkou): „Společenství vlastníků souhlasí s tím, že 

výchozím bodem pro revitalizaci objektu bude dokument „Alternativa revitalizace bytového domu 

Rakovského 3160 až 3165 ze dne 16.5.2017, vypracovali vlastníci b.j. Hazdra a Votýpka“. 

Výsledek: Shromáždění není usnášeníschopné a o usnesení se nehlasovalo. 

10) Ohrazení kontejnerového stání 

Již ve zprávě předsedy byl zmíněn neutěšený stav v okolí kontejnerového stání. Ohrazení 

kontejnerového stání je zahrnuto do plánovaných akcí na rok 2018. Předpokládaná cena je kolem 100 

tis. Kč. Proběhla diskuze s přítomnými ohledně provedení ohrazení. 

11) Internetové připojení – firma PODA, umístění přípojky v objektu 

Na základě prosby poskytovatele datových a komunikačních služeb, firmy PODA byl zařazen tento 

bod na jednání. Byly podány informace o možnosti umístění přípojky, která by byla umístěna za 

výstupem z kolektoru a distribuce v objektu by byla provedena skrytě (tedy v současném rozvodu 

třeba tak, je službu poskytuje v našem objektu firma NEURON). 

 

Návrh usnesení: Shromáždění souhlasí s umístěním přípojky firmy PODA v objektu a s 

distribucí služeb zájemcům v tomto objektu. Přípojka bude umístěna za výstupem z kolektoru a 

distribuce v objektu bude provedena skrytě. 

 

Výsledek: Shromáždění není usnášeníschopné, o bodu se nehlasovalo. 

12) volná diskuze, různé 

Po ukončení předchozího bodu probíhala volná diskuze mezi zbylými obyvateli a výborem. 

 

Shromáždění bylo po diskuzi ukončeno ve 21.20. 

 





Zpráva předsedy společenství vlastníků domů Rakovského 3160-65 

 

Vážení vlastníci, 

 poslední rok probíhal zejména v duchu přípravy revitalizace našeho objektu. Uspořádali jsme 

na jaře tohoto roku další setkání s obyvateli a předložili naše představy ohledně revitalizace objektu. 

Setkání se zúčastnilo celkem 11 lidí. 

 Revitalizace je výraz pro obnovu či oživení. Co se týká našeho objektu, je něm zcela jistě co 

obnovovat a opravovat. Kromě částí, které jsou vidět na první pohled, jsou zde i další prvky, které je 

třeba udržovat a zajišťovat jejich funkčnost, dobrý technický stav a i estetický vzhled. Mezi takové 

části patří například vstupní vestibuly, povrchy interiérových schodišť, podlahová krytina u vstupu 

k bytům, podlahy v suterénu, propouštějící a nespolehlivé uzavírací ventily TV a SV v suterénu 

(plánováno na rok 2018), uzavírací ventily k topení (plánováno na rok 2018), možná úprava 

elektroinstalace (asi 350-750 tis. Kč za jeden vchod) – ale její rekonstrukce není v současné době 

nutná a další „drobnosti“. V revitalizaci, kterou jsme naplánovali, jsou zahrnuty části domu, které 

spolu souvisí a měly by být z důvodu ušetření financí (např. stavební povolení, lešení a jiné) a 

stavebně technických návazností řešeny pohromadě. Takovými prvky jsou: střecha, hydroizolace, 

plášť objektu, lodžie, vstupní lávka na jižní straně a schodiště na straně severní a částečně i vstupní 

vestibuly. 

 Akce byla od počátku plánována jako jeden celek, a to od doby, kdy jsme zde začali ve složení 

Hazdra, Zavřel a Kornienko, působit (konec roku 2010). Proto je mi s podivem, že předchozí předseda, 

který je nyní ve funkci revizora prosazuje zcela jinou vizi, a to dělení akcí do různých let. Stejně jako 

jeho striktně zamítavý postoj k zateplení, přičemž kolem roku 2006 byl zastáncem a prosazovatelem 

zateplení bočních stěn (provedeno minerální vatou). Již v roce 2012 jsem osobně navrhoval z důvodu 

stavu lodžií jejich kompletní rekonstrukci. Bylo však shromážděním, na doporučení p. Hazdry, 

rozhodnuto o jejich provizorním zabezpečení, jelikož bude vše (podle dohody) řešeno jednotně 

v rámci revitalizace. Při jednotné akci tak odpadne několikaletý nepořádek, hluk a různé firmy v roli 

zhotovitele, různá stavební povolení, tedy i množství další administrativy navíc. Otázkou mi tedy je, 

proč za předchozího výboru, kdy byla snaha řešit vše najednou, nebyly akce řešeny separátně tak, jak 

je předchozí předseda prosazuje nyní, na rozdíl od svých předešlých slibů, cituji „neflikovat“. Nyní 

jsou jím nabízeny např. varianta zateplení střechy dofoukáním izolace, přičemž je velice špatně 

funkční parozábrana (místy snad i oproti projektu chybí), což se projevuje vlhnutím stropů v 7. patře, 

místy i ztékáním vody (zřejmě z kondenzátu). 

 Poměrně dost práce nám také zabírá boj s dezinformacemi a klamavými zprávami na 

nástěnce. Bohužel, mnoho obyvatel není s to se v množství názorů schopno vyznat. Často jde o 

informace zcela mylné a zavádějící. Jak například souvisí reklama na termoizolační stavební elementy, 

označená „Normální je nezateplovat!“ s naším objektem, který nebudeme stavět nový a je 

panelového typu? Další klamavá informace je taková, že projekt obsahuje pouze zateplení a neřeší 

vlastně ani nic jiného. Dále je zde informace ohledně nové střechy, která bude nepochozí. Je třeba 

podotknout, že současná střecha je také nepochozí. Nepochozí znamená, že není navržena pro 

dennodenní běžné používání -  tedy neomezený vstup osob a její běžné používání. Nepochozí střecha 

zavrel
Textový rámeček
Příloha č. 1



pochozí pro opravy, montáže a kontroly samozřejmě je. Mohl bych s výčtem pokračovat dále. Také 

jsme se rozhodli, že nebudeme na vše reagovat písemně, protože je to téměř boj s větrnými mlýny. 

Pokud chce kdokoli nějaké informace, není problém nám napsat či zavolat, velice rádi se s každým 

setkáme a probereme jakékoli téma. 

 Nabízené využití střechy pro kolektory, či tepelné čerpadlo? Jaká je současná potřeba těchto 

technologií a jejich návratnost? Je projektována statika našeho objektu na takové zatížení? Např. 

tepelné čerpadlo má návratnost asi 35 let pro pasivní dům! A co teprve pro náš, nezateplený? 

 Revitalizace našeho objektu se táhne déle, než bychom chtěli. Snažili jsme se na základě 

připomínek k průběhu nechat prostor všem, aby ještě přispěli svými návrhy a nápady. Několik z Vás 

dalo zajímavé podněty do diskuze a snažili jsme se je i zapracovat do projektu. Ti, kteří se ozývají 

nejvíce, však nenabízejí konkrétní konstrukční řešení. Předložili jsme různé nápady ve formě nákresů 

a fotografií řešení z okolních objektů. Inspirací jsme od obyvatel obdrželi velice skromně, nejvíce jich 

bylo ohledně barevného provedení. Z hlediska technického provedení absolutní minimum. Kolik 

z těch, kteří napíší např. „Všechny návrhy nové fasády považujeme osobně za velmi nevkusné kýče“ 

dodalo něco konkrétního? Proto se ptám: kdy dodá někdo z nich návrh vkusného a oslňujícího 

grafického řešení? 

Častým dotazem je, jak to je v případě půjčky. Tak, jako doposud „spoříme“ formou 

dlouhodobé zálohy, tak půjde jedna její část na umoření dluhu (asi 60 % DZ) a druhá část bude nadále 

spořena pro průběžná „vylepšení“ objektu. V případě půjčky není na bytové jednotky uvaleno 

zástavní právo. Pro informaci, částka pro tvorbu DZ je 25 Kč/m2, tedy 2.371.200 Kč ročně. Po odečtení 

údržby a drobných opravárenských prací atd. nám zbývají ročně asi 2 mil. Kč pro tvorbu DZ. 

Během poloviny tohoto roku jsme Vám zaslali orientační, nikoli závazný, dotazník. Potřebovali 

jsme se dozvědět něco více o Vašich potřebách a přáních. To vše proto, abychom věděli, jakým 

směrem projekt směřovat. Co vlastně vyplývá z dotazníku? 

1) 89 navrácených dotazníků ze 136. 

2) Jen minimum lidí vyloženě nechce zasklení lodžie (4). 

3) Výplň rámu matná (48), kombinovaná (6). 

4) Věšák na lodžii vyloženě nechce 14 lidí. 

5) Vstup s posuvnými dveřmi chce 36 lidí, stejný vstup 42 lidí. Z toho vyplývá hlasování o 

variantě. 

6) Fasáda: v1 (7), v2 (15), v3 (1), v4 (4), v5 (0), v6 (22) a v7 (9) 

Z dotazníku také vyplynuly dotazy, které by snad měly být objasněny v rámci této zprávy, případně 

dále zodpovězeny projektantkou. 

 

  



Dotazy obyvatel 

Lemberka: 

Otázky pro výbor: 

1) Jaká je předběžná odhadovaná cena revitalizace? (Střecha 4.500.000,- Kč, Plášť                                                

9.500.000,- Kč, Lodžie 2.000.000,- Kč, Ostatní 2.000.000,- Kč) 

2) Budou revitalizací vyřešeny všechny existující nedostatky objektu najednou? 

3) Jak je plánováno profinancování investice revitalizace, je garance získání dotace Zelená 

úsporám příp. jiné dotace, bude nezbytné zřídit zástavní právo k nemovitým věcem (všem jednotkám 

v domě) k zajištění případného úvěru, jak bude eliminováno riziko příp. nesplácení úvěru některými 

vlastníky jednotek? 

4) Kdo a podle jakých kritérií bude provádět výběr generálního zhotovitele – nejlevnější 

neznamená nejlepší …ale ani nejdražší nemusí být vždy ten nejkvalitnější… 

5) Kdo bude při tak velké investici zajišťovat smluvní dokumentaci se zhotovitelem, velice 

důležité !!!! (neplatit předem, stanovit pevné závazné termíny zahájení, jednotlivých etap a 

dokončení stavby, vázat jednotlivé platby na splnění uzlových bodů, na neplnění termínů vázat 

smluvní sankce, sjednat odpovídající záruky za jakost, sjednat případně pozastávky ceny díla 

vyplácené až po jeho řádném dokončení, včetně odstranění vad a nedodělků a nebo zčásti až po 

uplynutí záruční doby za podmínky řádného odstraňování záručních vad…. 

6) Kdo bude při tak velké a zásadní investici zajišťovat nezbytný,  nejlépe denní technický dozor 

investora na staveništi – velice důležité!!!!- který bude kontrolovat řádný průběh, přebírat jednotlivé 

etapy stavby vždy až po jejich řádném dokončení - formální dozor jedním laikem nebo odborníkem 

bez patřičné autority vůči zhotoviteli a jeho pracovníkům je „cestou do pekel“… 

7) Bude veden stavební deník? Při tak rozsáhlé a nákladné investici to předpokládám…? 

 

Gregoriades: 

- Oprava izolace spodní stavby 

- Výměna ležatých rozvodů a páteřních vedení elektroinstalace 

- Výměna ležatých rozvodů a stoupaček vody a kanalizace 

- Výměna nášlapných vrstev ve společných prostorách domu 

- Výměna madel zábradlí 

- Změna svítidel ve společných prostorách – LED zdroje s pohybovým čidlem 

- Kompletní vymalování všech společných prostor 

 

V našem společenství je také funkce kontrolního orgánu. Co je náplní této funkce? Připadá mi, 

že se náplň tohoto orgánu transformovala do opozice ve stylu toho, co by daná osoba udělala, pokud 

by mohla. Takový prostor tu již náš současný revizor v dříve zastávané funkci předsedy měl, ale 

neprosazoval je. Mám tím na mysli provedení dílčích prací, pro které tu byl dříve prostor i finance. 

Ptám se tedy, jaká kontrolní činnost je v současné době prováděna? Je kontrolováno, zda je nám 

správně účtováno DPH? Odvádíme správně zdravotní a sociální pojištění? Vymáháme nedoplatky od 

dlužníků? Jak často se setkal revizor s naší účetní a je správně sestavena účetní závěrka? Dodáváme 

na zákonem definovaná místa a úřady povinné dokumenty? Rád bych nechal do stanov v budoucnu 



zapracovat povinnosti kontrolního orgánu, aby bylo zcela jasné, čemu by se měl věnovat. To totiž 

není zákonem předepsáno ani definováno. 

 

Zeleň u objektu 

 Po komunikaci  (žádosti) s úřadem MČ, odborem životního prostředí: 

Odbor životního prostředí ÚMČ Praha 12 (dále jen OŽP) Vám sděluje, že pro náhlé oteplení v březnu 

2017 musela být údržba keřových porostů zastavena a byla přesunuta na podzim 2017. Zmlazení 

dřevin za živým plotem u č. p. 3160 - 3161 v ulici Rakovského bude provedeno na počátku prosince 

2017. 

Kontejnery 

V poslední době se výrazně zhoršil stav nepořádku u kontejnerového stání. V roce 2014 jsem 

navrhoval vytvoření ohrazeného kontejnerového stání. Na shromáždění to bylo plénem odmítnuto 

jako nepotřebné. Na rok 2018 jsme nechali naplánovat ohrazení kontejnerového stání, jelikož si 

myslíme, že stav nepořádku je neutěšitelný a je třeba tuto situaci vyřešit. Nepořádek je vytvářen jak 

některými obyvateli našeho objektu, avšak minimálně, tak zejména pak přijíždějícími auty 

vyhazujícími nepořádek. Dále také protilehlým objektem, který k nim odložený nepořádek přemisťuje 

na naše stanoviště. Mám osobní zkušenost. 

Osobně jsme v létě objednali kontejner na odvoz nepořádku, ale přibývá stále nový. Pokud to 

jde, osobně se snažím nový nepořádek vměstnat do našich kontejnerů. Toto ale není řešení. 

Požární kontroly 

 Během roku probíhají požární kontroly, které letos dopadly opět katastrofálně. Není v objektu 

snad jediné patro, kde by proběhla požární kontrola bez závad. V roce 2017 jsme se snažili vyklidit 

chodbu v suterénu a kočárkárny. V roce následujícím bychom rádi nechali odstranit veškeré věci, 

které nemají na chodbách co dělat. Jde o únikový východ. Bude stanoven (s dostatečným předstihem) 

termín odstranění nepořádku, kde po tomto termínu budou z chodeb před byty a u schodiště 

odvezeny veškeré věci bez náhrady. Co zde může zůstat, bude stanoveno požárním technikem. 

Jakékoli nově umístěné věci budou moci být kdykoli odstraněny taktéž bez náhrady, a to na náklady 

obyvatel v daném patře. Toto by bylo možné zakotvit do domovního řádu, který doposud nemáme. 

 

V Praze dne 7. 12. 2017 

Jan Zavřel, předseda 
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Plánované čerpání z dlouhodobé zálohy v r. 2018 je 487 850,- Kč. 

(bez započtení revitalizace) 

 

V roce 2016 bylo čerpáno z DZ 417 104,- Kč.  

Stav DZ k 09.2017 byl 12 654 892,- Kč.  
 
Plánované akce na rok 2018 

 

Servis výtahů  120 000,- Kč Položka č. 5 

Revize hydranty 4 000,- Kč dlouhodobá záloha DZ 

Revize hasicích přístrojů 4 000,- Kč DZ 

Požární kontrola 3 000,- Kč DZ 

Dotažení Al spojů 2 350,- Kč DZ 

Revize prádelny 800,- Kč DZ 

Revize prádelenských strojů 300,- Kč DZ 

Elektrorevize neměřené části 24 000,-  Kč DZ 

Revize el. ručního nářadí 400,- Kč DZ 

Rezerva na havarijní opravy 68 000,- Kč DZ 

Kontrola plynu 35 000,- Kč DZ 

Servis oken chodba 50 000,- Kč DZ 

Výměna uzávěrů stoupaček TV, SV 60 000,- Kč DZ 

Kontrola uzavíracích ventilů stoupaček UT 15 000,- Kč DZ 

Zabezpečení kontejnerového stání 100 000,- Kč DZ 

Revize sauny 1 000,- Kč DZ 
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Podklad pro stanovení záloh příspěvku vlastníka (nájemného) na služby pro rok 2018 
 

a) úhrady  příspěvku na správu domu 

Název položky Výše předpisu v roce 2017 Vyúčtování podle m2 

Dlouhodobá záloha na údržbu a opravy 2 366 748,- Kč ano 

 

b) úhrady na služby a energie 

Předpis 

příspěvku 

vlastníka 

Název položky Skutečnost v roce 2016 Návrh částky na rok 2018 
Vyúčtování 

podle m2 (m3) 

Vyúčtování 

podle počtu 

bytových 

jednotech 

1. Poplatek za správu SBD (Mand. smlouva) 277 463,- Kč 277 463,- Kč  ano 

2. Pohotovostni služba  SBD 0,- Kč 0,- Kč  ano 

3. Pojištění  28 869,- Kč 28 776,- Kč ano  

4. Náklady spojené s užíváním pozemku 0,- Kč 0,- Kč ano  

5. Servis výtahů 74 473,- Kč 120 000,- Kč ano  

5. TV signál 0,- Kč 0,- Kč  ano 

6. Odvoz domovního odpadu 141 342,- Kč 141 342,- Kč ano  

7. Elektřina společných prostor 75 988,- Kč 85 950,- Kč ano  

8. Odměny statutárních orgánů 88 212,- Kč 88 212,- Kč  ano 

9. Odměna Kontrolní komise 29 280,- Kč 29 280,- Kč  ano 

10. Mzda pracovníků domu vč. pojištění 24 464,- Kč 30 000,- Kč  ano 

11. Úklid 145 952,- Kč 148 512,- Kč ano  

12. Ostatní náklady  62 765,- Kč 150 000,- Kč ano  

13. Výnosy z nebytových prostor 81 408,- Kč 54 624,- Kč ano  

14. Ostatní výnosy 23 586,- Kč 0,- Kč ano  

15. Záloha na vytápění 1 309 979,- Kč 1 447 668,- Kč ano   

16. Záloha na ohřev TUV 1 011 795,- Kč 1 142 136,- Kč ano - m2, m3  

17. Záloha SV pro TUV 321 050,- Kč 363 936,- Kč ano - m3  

18. Záloha SV 529 208,- Kč 602 928,- Kč ano - m3  
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